
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 14 D’OCTUBRE DE 2004 
 

 
 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 14 d’octubre de 2004, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió 
extraordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. 
Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer 
per part d’Unió Mallorquina; Sr. Jaume Munar Ballester per part del Partit 
Popular; Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part de l’Associació del Port des 
Canonge; Sr. Manel Romero Romero i Bàrbara Camps Bosch per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Excusa la seva assistència la Sra. Bàrbara Bujosa Picornell dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la 
qual dóna fe de l’acte. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes 
dins l’ordre del dia: 
 
ADJUDICACIÓ DE L’OBRA “DOTACIÓ DE SERVEIS AL NUCLI URBÀ 
DEL PORT DES CANONGE” INCLOSA EN EL PLA D’OBRES I 
SERVEIS PER A L’ANY 2005. 
 
 
El Batle proposa l’adjudicació de l’obra a l’empresa ELECNOR,S.A. segons la 
puntuació obtinguda en el procés d’adjudicació i proposta de la Mesa de 
contractació. 
Manel vol fer una pregunta referent a la puntuació del termini de garantia ,ja que 
no queda clar els anys que oferten les empreses i la seva puntuació. 
La Secretària explica que en un primer moment, només es transcriu la lectura de 
les ofertes tal i com ho posen les empreses, i que, en el moment de puntuació 
s’interpreta per part de la Mesa de contractació les que inclouen en la seva oferta 
l’any de garantia obligatori i les que oferten expressament anys extra , d’aquí que 
és possible que no quedi clar en un primer moment, però al final es diu clarament 
els anys que es posen a les ofertes i la seva puntuació. 
Manel també demana al respecte de les millores que proposa López-Cao, i se li 
explica que es considera que aquestes millores no són tals, si no que són coses que 
es consideren exigibles al contractista adjudicatari. Seguidament es dona lectura 
de l’informe del Tècnic redactor del projecte i membre de la Mesa, el Sr. 
Bartomeu Reus Cañellas, del qual Manel Romero demana còpia. 
També demana còpia de l’Acta de Resolució de la Mesa de contractació. 
 



 
El Batle sotmet el punt a votació i el resultat fou de 6 vots a favor. 
 
Quan són les 20:35 hores, i sense haver-hi altres temes a tractar, el Sr. Batle 
aixeca la Sessió de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària 
don fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 

 
Banyalbufar, 15 d’octubre de 2004. 
 
 
El Batle,                                      La Secretària, 
 
 


